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Besvarelse af spørgsmål nr. S 297 fra medlem af Folketinget Morten Messerschmidt (DF). 

 

Spørgsmål:  

 

 ”Vil ministeren redegøre for, hvor stor en procentvis andel af den vedtagne 

lovgivning, som igennem folketingssamlingerne siden 1973 har været resultatet 

af EU-direktiver?” 

 

Svar: 

 

En besvarelse af det stillede spørgsmål vil bestå i en redegørelse, som bygger på en undersøgelse 

af lovgivningen i de enkelte folketingsår siden 1973, og som forudsætter, at alle berørte ministe-

rier foretager en nærmere gennemgang af deres lovgivning i denne periode. 

 

Justitsministeriet finder derfor, at spørgsmålet ligger uden for rammerne for et § 20-spørgsmål, 

og at spørgsmålet således i givet fald i stedet bør stilles som udvalgsspørgsmål.  
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